
Folketingets Sundhedsudvalg har den 25. november 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 189 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som her-
med besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Line Barfod (EL, MFU).

Spørgsmål nr. 189:
’’Kan ministeren give et overblik over historikken omkring udlicitering af rengø-
ringen på de danske hospitaler; herunder oplyse på hvilke hospitaler rengørin-
gen er eller har været udliciteret og hvornår dette er sket på det enkelte hospi-
tal?”

Svar:
Der er som bekendt ganske mange offentlige sygehuse i Danmark, hvortil 
kommer mange, som er nedlagt, omstruktureret o.s.v. i årenes løb. Et fyldest-
gørende svar på spørgsmålet - som end ikke er afgrænset i tid - vil kræve en 
overordentligt omfattende arkivgranskning, som jeg ikke finder det rimeligt at 
anmode regionerne om.
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